

Fotbollssektionen Rasbo IK
Möte 9 maj 2019, Rasbo IP



Närvarande: Tina, Tomas, Ludde, Marie, Charlotta, Tuva, Niklas E, Karin, Anders, Anna, Björn, Malin

Lotta Törnkvist från Upplands Fotbollsförbund började mötet med en presentation av projektet "Upplandsbygds fotbollsföreningar som landsbygdutvecklare". Presentationen läggs med som bilaga till mötesanteckningarna. Finns det några projekt som Rasbo IK vill dra igång och som projektet kan finansiera? Idéer och förslag mottages tacksamt!

Ekonomi: Information om spel- och deltagaravgifter är utskickat till lagens kassörer. Avgifterna ska vara inbetalda till sektionen senast den 31 maj. För ungdomslagen är det samma avgifter som förra säsongen, information finns utlagt på laget.se. Vill man är det enkelt att ordna en qr-kod till lagets eget swish-konto, bra att ha vid försäljningar inom laget, poolspel, cuper mm. Det görs via länken: www.getswish.se/qr

Senior: Ingen representant på plats. Första hemmamatchen spelades den 8 maj. Det har gått bra hittills. Johan Malm från A-laget har lovat återkomma med uppgifter kring sponsorer som ska faktureras. Spelaravgiften för säsongen är satt till 1 000 kr.

Ungdom: **F06/07)** Serien är igång och det är ca 15 spelare i truppen. Första året de spelar 9-manna, så det är en del nya regler att hålla koll på. Ser fram emot de cuper som kommer. **F08/09)** Serien är igång och några cuper har redan hunnits med. Är fler närvarande på träningen nu när säsongen dragit igång på IP. **Team 11)** Har ökat antal i truppen till 22 spelare, det är många tjejer som även erbjuds spela med det nya laget, F10-13. Poolspel kommer framöver. **P05/06)** Har gått lite upp och ner så här i början av säsongen. Men i och med att det nu blivit bättre uppslutning på träningarna, är det lättare att träna på det som måste förbättras. **P09/10)** Tränar två gånger i veckan på IP, är ca 18 spelare i truppen och spelar 7-manna. Är anmälda till 09-serie gul och det har hittills gått jättebra. **Team 12)** Har inte börjat med seriespel än, tränar två gånger i veckan. Kommer försöka få till någon/några matcher för skojs skull. 26 spelare i truppen, bara pojkar just nu, men i och med det nystartade flicklaget vill förhoppningsvis några tjejer fortsätta spela där istället. **F10-13)** Nystart lag som har sin första träning på söndag (12 maj). Räknar med ca 20-25 spelare i truppen, har tillgång till fyra tränare/lagledare. **P03/04)** Inför säsongen var det sagt att träningen skulle ske tillsammans med A-laget och deras tränare, men det har inte blivit som man hoppats. Situationen har påtalats för Johan Malm, A-lagets representant i sektionen. Sker ändå ingen förändring kan sektionen försöka vara behjälpliga till att hitta en alternativ lösning. **P08)** Har hunnit med två matcher och är ca 13 spelare i truppen.

Spelarna i F06/07 är intresserade av att vara hjälptränare i något av de yngre lagen, t.ex. F10-13. Kontakt tas lagen emellan för att komma överens om hur man går vidare. Finns det kanske spelare i fler lag som är intresserade av detta? Följs upp vid nästa möte.

- Domare:** Allt är klart för säsongen, förutom någon enstaka match på fotbollens dag. Liksom förra året ska domaren själv ombesörja att ordna med ersättare vid förhinder. Kontaktuppgifter till domarna finns på laget.se.
- Utbildning:** C-utbildning arrangeras vid intresse till hösten. Vill man gå en utbildning tidigare kan man via fotbollsförbundet se anmäla sig till någon annan förenings utbildning. Sektionen står för kostnaden.
- Frågan om tränarutbildningen ska vara obligatorisk kom upp, inget beslut togs men frågan måste diskuteras framöver.
- Anna stämmer av med Conny om han har möjlighet att ordna en gemensam sjukvårdsutbildning.
- Material:** Sjukvårdsmaterial kan vid behov hämtas på Intersport, men det finns eventuellt väskor som redan är uthämtade och som står omklädningsrummet. Anna ser över vad som finns.
- Det togs beslut om att alla lag ska ha egna västar och 25 egna koner. Lagen uppmanas att lägga ut västar och koner som eventuellt är inlåsta i containern. Dessutom ska lagen meddela Anders Lundkvist behov av antal västar, storlekar och färger. Skickas inget mail med önskemål anses laget inte vara i behov av eget material.
- De lite större konerna är fortsatt gemensamma och ska förvaras i det öppna skåpet i containern.
- Tillgången av bollar i str.3 måste ses över.
- En del av hörnflaggorna är dåliga och behöver bytas ut, Anders ser över behovet.
- Det är upp till vardera lagen hur de vill göra gällande kläder till sina tränare och lagledare. Sektionen står inte för kostnaden av dessa kläder, men laget kan bestämma att kläderna ska betalas ur lagkassan.
- Kiosk:** Nu har alla lag som ska lämnat in namn på kioskansvariga för laget. Även de nystartade lagen uppmanas att lämna in ett namn då det är bra att redan nu få igång en kontakt. En propp hade gått innan den gångna helgen och allt som låg i frysen hade smält. Förhoppningsvis var det en engångsföreteelse och därför köps ändå mer glass mm in. Händer det igen måste elen ses över innan nya inköp görs.
- Foto:** 20-21 maj. Fotelappar och schema läggs ut i containern under kommande helg (12 maj). Ett kuvert till respektive lag.
- Fotbollens dag:** 25 maj. Informationsblad är utskickade via laget.se. Klubbens nya tryckeri "Haga tryck" kommer finnas på plats och trycka material. Det är inte lämpligt med parkering på 5-mannaplanen, det borde räcka med plats ändå.
- Fotbollsskolan:** 17-20 juni. Anmälningstiden har förlängts med en vecka, just nu är det mellan 50-60 barn anmälda. Uppmuntra gärna så många som möjligt att anmäla sig!

- IP: Containern; den gamla containern är i dåligt skick och skulle behöva bytas ut, det behövs mer plats för att förvara material så det räcker inte med en container. Ramirent kontaktas för att se om det finns något lämpligt hos dem till salu. Den gamla ska i så fall försöka säljas eller skrotas.
- Det är tre nya lag som behöver båsa i containern, just nu är det mycket material som ligger i vägen så det går inte att komma åt båsen längst in. Plastbackarna med kläder mm flyttas in till klubbhuset, likaså tältet. Nya lappar måste sättas upp på båsen till de nya lagen och till de lag som slagits samman till den här säsongen.
- Planskötsel; B-planen är i dåligt skick, den är hård och torr. Den stora gräsklipparen har gått sönder men förhoppningsvis har planskötarna tagit tag i det problemet och kontaktat HS för eventuella nyinköp/reparationskostnader.
- Info från HS: Avtalet med Intersport löper ut och det finns möjlighet att byta leverantör. Men de som närvarade vid fotbollssektionens möte ser gärna att avtalet med Intersport förlängs.
- För att få handla hos Intersport/Klubbhuset kommer det krävas att rekvisitioner tas med framöver. Huvudstyrelsen ska ta fram en mall som ska användas. En fundering som kom upp på sektionens möte var om det inte finns någon typ av kort att använda istället. Så vardera lagen har ett kort som dras i kassan där personen som handlar ska legitimera sig. På fakturan står sedan tydligt vilket lag det gäller och vem som hämtat ut produkterna. Som det i dagsläget fungerar när man handlar hos Axfood.
- HS påminner om att det är sektionernas ansvar att informera nya tränare/lagledare om att de ska lämna ett registerutdrag från Polisen till HS. Utdraget ska lämnas inom tre månader från att man påbörjar sitt arbete i föreningen.
- Det är avsatt 25 000 kr till en matchklocka till IP, Johan ser till att beställa en klocka så snart som möjligt.
- Det är avsatt 75 000 kr till att rusta på IP. Tanken är i första hand gamla köket, men eftersom dörrarna till omklädningsrummen är så dåliga får bidraget disponeras om till att även täcka installation och inköp av nya dörrar. HS inväntar en offert från sektionen.
- ICA-Lindbacken vill ha ett sponsoravtal med Rasbo IK, de är inte intresserade av att sponsra något enskilt lag utan det vill stödja hela föreningen. Återkom med tips och idéer på vad de skulle kunna bidra med. Eventuell reklamplats på IP?
- HS uttrycker oro kring beslutet att ha kontantfritt på IP, särskilt gällande entréavgifterna vid A-lagsmatcherna och föreslog att en kortmaskin sätts in igen. Sektionen meddelade att de som står i entrén kommer vara beredda på att ta emot kontanter vid behov, och att en utvärdering kommer att göras efter de första hemmamatcherna.
- Handbollen kommer att sluta med sin fredagsverksamhet i Hall2000 varför det öppnas för möjligheten att ta över någon form av aktivitet och driva vidare. Ingen av de närvarande vid sektionens möte hade i dagsläget möjlighet att åta sig det.
- Nästa möte: Mitten av juni, förslag på datum skickas ut.